

中国合格评定国家认可委员会环境信息审定与核查机构认可证书

(注册号: CNAS VV018-EI)

兹证明:

北京国建联信认证中心有限公司

北京市海淀区甘家口街道建设部大院南配楼 0401-0403 室, 100831

符合 ISO/IEC 17029: 2019《合格评定 审定与核查机构通用原则和要求》(CNAS-CV01)和 ISO 14065:2020《环境信息审定与核查机构通用原则和要求》(CNAS-CV02)的要求,具备承担本证书附件所列审定与核查服务的能力,予以认可。

获认可的能力范围见标有相同认可注册号的证书附件,证书附件是 本证书组成部分。

发证日期: 2025年01月14日

有效期至: 2030年01月13日

初次认可: 2025年01月14日



中国合格评定国家认可委员会授权人 花 纳 华

中国合格评定国家认可委员会(CNAS)经国家认证认可监督管理委员会(CNCA)授权,负责实施合格评定国家 认可制度。CNAS是国际认可论坛(IAF)和亚太认可合作组织(APAC)的多边承认协议成员。 本证书的有效性可登陆www.cnas.org.cn获认可的机构名录查询。



中国合格评定国家认可委员会

温室气体审定与核查 认可业务范围

注 册 号:

CNAS VV018-EI

审定与核查机构名称:

北京国建联信认证中心有限公司

CNAS-SV 02: 2024

特定认可依据:

ISO 14064-3: 2019 (CNAS-CV 03: 2022) IAF MD6:2023 (CNAS-CV 04: 2024)

ISO 14066: 2023 (CNAS-CV 05: 2024)

初次认可时间:

2025年01月14日

第一部分 组织 GHG 声明核查 (OVE)

ISO 14064-1:2018 温室气体 第一部分 组织层次上对温室气体排

核查依据:

放和清除的量化和报告的规范及指南

相关 GHG 核查方案的要求

序号

类别代码

名称

全部/部分业务范围

1

06

采矿和矿物生产

全部

6.6

2025年04月14日时



China National Accreditation Service for Conformity Assessment

ACCREDITATION CERTIFICATE FOR ENVIRONMENTAL INFORMATION VALIDATION AND VERIFICATION BODIES

(Registration No. CNAS VV018-EI)

Beijing Guojian Lianxin Certification Center LTD.

Rm. 0401-0403, South Wing Building, Ministry of Construction Compound, Ganjiakou

Subdistrict, Haidian District, Beijing, China, 100831

is accredited in accordance with ISO/IEC 17029:2019 Conformity assessment - General principles and requirements for validation and verification bodies (CNAS-CV01) and ISO 14065:2020 General principles and requirements for bodies validating and verifying environmental information (CNAS-CV02) for the competence to undertake the validation and verification service as described in the schedule attached to this certificate.

The scope of accreditation is detailed in the attached schedule bearing the same registration number as above. The schedule forms an integral part of this certificate.

Date of Issue: 2025-01-14

Date of Expiry: 2030-01-13

Date of Initial Accreditation: 2025-01-14

Signed on behalf of China National Accreditation Service for Conformity Assessment

俗朝华

China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) is authorized by Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) to operate the national accreditation schemes for conformity assessment. CNAS is a signatory of the International Accreditation Forum Multilateral Recognition Arrangement (IAF MLA) and the Asia Pacific Accreditation Cooperation Mutual Recognition Arrangement (APAC MRA).

The validity of the certificate can be checked on CNAS website at http://www.cnas.org.cn/english/findanaccreditedbody/index.shtml.





China National Accreditation Service for Conformity Assessment

ACCREDITATION SCOPE FOR

VALIDATING AND VERIFICATION

Registration No.:

CNAS VV018-EI

Name:

Beijing Guojian Lianxin Certification Center LTD.

CNAS-SV 02: 2024

Specific Accreditation

ISO 14064-3: 2019 (CNAS-CV 03: 2022)

Criteria:

IAF MD6: 2023 (CNAS-CV 04: 2024) ISO 14066: 2023 (CNAS-CV 05: 2024)

Date of Initial

Accreditation:

2025-01-14

Part 1 Verifying GHG Assertions At The Organization Level (OVE)

ISO 14064-1:2018 Greenhouse gases - Part 1: Specification with

Verification Criteria:

guidance at the organization level for quantification and reporting of greenhouse gas emissions and removals

The requirements of relevant GHG programs

No. **Code of Category**

All or Part Accredited Scopes

1.

06

Mining and Mineral Production

All

2025-04-14

This schedule without expiry date should be used with the accreditation certificate bearing the same registration number. The validity and accredited scopes (if partially limited) of the schedule can be checked on CNAS Change number: 2025-02 Page 1 of 1 website at www.cnas.org.cn.